

Protokoll Järle Byalags styrelsemöte 2018-02-27

Närvarande: Sven Röstlund, Hanna Wallsten, Kristina Andersson, Gösta Tegner, Sigrid Rejås

Frånvarande: Petra Edin, Claes Victorin, Lena Lidström

Formalia: Hanna ordförande och Sigrid sekreterare.

Föregående protokoll: Godkändes och lades till handlingarna.

Konstituerande av styrelsen:

Ordförande: Hanna Wallsten

Kassör: Kristina Andersson

Sekreterare: Sigrid Rejås

Övriga Ledamöter: Sven Röstlund, Lena Lidström, Petra Edin, Claes Victorin

Suppleant: Gösta Tegner

Beslutas att som firmatecknare utse Hanna Wallsten, Kristina Andersson och Gösta Tegner 431128-2430. Dessutom kvarstår fd kassör Lars Carlsson fram till 20180630.

Årsmöte: Ett trevligt årsmöte, med god mat och 21 deltagare. Cafét diskuterades och Hanna kallar till separat möte kring planeringen för sommarens verksamhet.

Kommande möten: 10/4, 14/5, 21/8, 8/10, 20/11 och 2019: 15/1, 9/2 Årsmöte. Plats Järlegården eller Stationen kl. 19.00

Ekonomi / Budget: Ekonomin diskuterades och budgeten planerades. Kostnad för Järlegården stuprör och vindskivor bör bytas och då krävs material och skylift. Nya trädgårdsmöbler till stationen budgeteras. Vattentrycket på stationen måste åtgärdas. Utomhusbelysning och vattenlås ska installeras på Järlegården.

Stationscafeet: Öppnar Lör 16/6. Vi planerar för att kunna anställa Anette under en tid i sommar. Vi ska sträva efter att hitta fler frivilliga för att kunna dela ut uppgifterna. Öppettiderna diskuterades.

Vår och Sommar: Åke Mossberg på Järlegården den 15/4 kl. 16.00. För att täcka kostnaderna tar vi 50 kr i entré och då ingår fika.

Röjardag 5/5 kl 10.00 samling på stationen. Sven fixar något att äta.

Café gruppen städar stationen 20/5 kl 10.00. Alla är välkomna!

Målning av Järlegården första eller andra helgen i Juni

Cafét öppnar 16/6

Marknaden är 30/6

Hantverket öppnar 2/7

Bakluckeloppis 19/8

Skördemarken låter vi vara öppet.

Byabladet: Utgivningsbevis ska förnyas. Det förnyas på 10 år. Innehåll till byabladet diskuterades. 700 ex. Manusstopp 6 mars. Utgivning 24-25 mars.

Övriga frågor: Byalaget behöver en representant i Ervalla bygdela och vi har ingen i sittande möte. Gerd kommer att tillfrågas.

Vi har beviljats pengar från Landsbygdsnämnden för ett utvecklingsprojekt "Kartläggning av livsmedelsförsörjningen i Örebro kommun", som Ankie Rauseus är projektledare för. Projektet är ett samarbete med ROS och LBR i Örebro län.

Julgransplundringen var välbesökt även i år. Det var mycket trevligt.

Nästa möte: Nästa styrelsemöte är 10 april 19.00 i Järlegården

Avslutning: Ordförande avslutade mötet. Tack för idag!

Vid tangenterna Sigrid Rejås